
The EXPOSE: Poslankyně Evropského
parlamentu (EP) Christine Anderson:
Vládnutí EU je nedemokratické (video)
- CZ24 News | 1. ledna 2024

EU: Pokud jste sledovali práci europarlamentního covidového výboru, tak vám jistě
nemusím německou europoslankyni za AfD představovat. Je velmi tvrdou kritičkou nejen
covidových restrikcí a genových injekcí, ale také celkové politiky EU. Patří k
europoslancům, kteří jsou rozhodně vidět – a znají ji dokonce i mimo Evropu.

Na sklonku roku se mimo jiné zamýšlí nad tím, jak Evropané zcela dobrovolně ničí sami sebe a nad
podvratnou činností instituce, jejímž hlavním cílem je zničit evropskou prosperitu a vyměnit
obyvatelstvo…

„Jsme tak zahlceni a je to skoro, jako bychom měli tyto paralelní společnosti, navíc nás učí nenávidět
náš vlastní způsob života, nenávidět naši kulturu.

Proč by se někdo chtěl integrovat do společnosti, která sama sebe nenávidí?“ ptá se poslankyně
Evropského parlamentu (EP) Christine Anderson v nedávném rozhovoru s Janem Jekielkem z The
Epoch Times.

Christine Anderson také věří, že naděje pro západní země leží ve východní Evropě a Americe, kde se
lidé naučili bojovat za svou svobodu. „Naučili se ji bránit a chápou, že je třeba ji bránit na
každodenní bázi,“ říká.

„Západoevropští rozmazlení spratci – je to něco jako svoboda/demokracie spadla z čistého nebe
jednoho krásného dne a bum, bylo to.“

„Instituce EU – způsob, jakým jsou strukturovány, způsob interakce – to není jen
nedemokratické,  je to přímo antidemokratické. A navíc to není chyba, kterou
udělali náhodou. Je to záměrné. “

Paní Andersonová zdůraznila nevhodné rozdělení moci, které členské státy zažívají, a řekla, že to
porušuje základní demokratické principy.

Členové vlády mohou obejít demokraticky zvolené zástupce a usilovat o schválení zákonů na úrovni
EU, vysvětlila německá politička.

Funguje to takto:

„Řekněme, že německá vláda chtěla schválit zákon a Bundestag, což je demokraticky
zvolená reprezentace německého lidu, řekl: ‚Ne…pro to hlasovat nebudeme.‘

Normálně by to tím končilo.

Ale nyní stačí, když německá vláda  tento zákon přinese institucím EU, protože v radě
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schválí zákon na úrovni EU.“

Vysvětlila, že tato struktura vytváří systém, kde neexistuje rozdělení moci a úředníci jsou schopni
implementovat tentýž zákon, který neprošel voleným zákonodárným orgánem.

Tato nedemokratická struktura podle ní vyvolává otázky ohledně odpovědnosti, protože politici
mohou odvrátit odpovědnost tím, že přenesou legislativní pravomoc na agentury a odborníky.

Když hovořila o možnostech, které mají občané k dispozici, paní Andersonová řekla:

„Jediný způsob, jak mohu něco změnit, je jít po volených představitelích. … Volil jsem tyto lidi. Jsou
zodpovědní. Jsou mi zodpovědní, ale nevím, kdo je za tím, ať je to kdokoli.“

Aby bylo zajištěno, že volení úředníci zůstanou odpovědní za zákony a politiky, které mají dopad na
jejich občany, paní Andersonová zdůraznila potřebu transparentnosti a odpovědnosti ve správě EU.

Od roku 2019 je poslankyní Evropského parlamentu a diskutovala také o několika dalších
znepokojivých trendech, které byly pozorovány v její zemi a v celé EU. Patří mezi ně označení
každého, kdo nesouhlasí s progresivní ideologií, jako „krajní pravice.“

Pan Jekielek se zeptal, zda EU zaznamenává stejný trend jako Spojené státy, kde jsou nesouhlasné
hlasy očerňovány mainstreamovými  médii. Pro ilustraci nedávné politické nálady bylo uvedeno
několik prominentních jmen, včetně nově zvoleného argentinského prezidenta Javiera Mileie a
technologického magnáta Elona Muska.

Paní Andersonová potvrdila náladu své domovské země a EU a  řekla, že termín „ultrapravice“ byl
zneužíván.

„Každý, kdo nepodporuje jakoukoli globalistickou agendu, která je v tuto chvíli
obhajována nebo prosazována, dostává toto označení.“

Na příkladu protestů v Berlíně proti covidovým omezením zdůraznila, že jednotlivci, původně
levicově orientovaní, byli médii falešně označeni za pravicové extremisty.

„Toto špatné označování disidentů přispívá k polarizaci a potlačuje skutečnou debatu,“  řekla paní
Andersonová. Zdůraznila také důležitost uznání různých perspektiv v demokratické společnosti,
naléhá na otevřený dialog a porozumění.

„Odmítnutím nesouhlasných hlasů jako „krajní pravice“ se diskurz polarizuje, což brání
demokratickému principu svobody projevu a kritické debaty,“ řekla.

Východní a západní Evropa však nejsou ve své ideologii konzistentní. Podle paní Andersonové se
východní Evropa vzdaluje globalistické agendě spíše záměrně kvůli své nedávné historii s totalitní
vládou.

„Pamatují si to. Poznávají mechanismy, které ukazují, jak totalitní režimy dělají určité věci,“ řekla.

„Rozpoznají to. Takže ve východoevropských zemích to ve skutečnosti nefunguje
a tam máme vlastně největší odpor.“



Německá politička také poznamenala, že věří, že se provádějí přípravy, aby se připravila půda pro
expanzivnější  vládu, a poukázala na to, že vše spěje do úplné vládní kontroly.

„Nemusíte připravovat společnost na odebrání svobody v Severní Koreji,“  řekla paní Andersonová.

„Ale musíte to udělat ve Spojených státech, v západní Evropě… tam musíte
připravit půdu.“

Pokračovala tím, že se musela vyrovnat s tím, že nebudeme schopni napravit některé nedávné škody
napáchané v EU, ale že si přesto stále dělá naděje pro západní Evropu.

Část její naděje spočívá ve Spojených státech, navzdory skutečnosti, že země také čelí některým
stejným bojům ve vládě.

„Moje naděje také spočívá  v americkém lidu. Protože Američané mají více konceptu
svobody,“  řekla. Zřejmě se upíná na nadcházející prezidentské volby v USA, které by mohly přinést
změnu a chápe, že politika v USA ovlivňuje i politiku evropskou.

Téměř na konci svého komentáře paní Andersonová prosila Američany:

„Opravdu potřebujeme, aby americký lid zůstal americkým lidem a prosazoval
koncept svobody, který je v Američanech hluboce zakořeněn.

Potřebujeme to, pokud chceme zachránit všechny národy na celém světě před
tímto tyranským systémem, který se nám chystají vnutit.“

Část rozhovoru si můžete prohlédnout ve videu níže, kde Christine mimo jiné vysvětlila, jak model
řízení EU obchází adekvátní zastoupení občanů.
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